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P R O T O K Ó Ł Nr XXVI/2017 

z obrad XXVI Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 7 grudnia 2017 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2017 – 2025. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 

9 listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania                     

i wykupu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 222/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała 

z dnia 9 listopada 2017 r.  w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki                              

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie akceptacji zamierzeń inwestycyjnych zawartych w „Planie 

Inwestycyjnym dla Subregionu Płockiego objętego OSI Problemowym – Obszar 

Funkcjonalny Miasta Płocka”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru wsi Nowa Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                  

z zamianą nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Proboszczewice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                 

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości 

Brwilno. 

16. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad..         
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XXVI Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w Szkole Podstawowej w Starych 

Proboszczewicach. 

Rozpoczęła się o godz. 9.10  i zakończyła o godz. 12.35. 

Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

 

Ad. 1.  

Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję nie 

przybył radny Jacek Portalski. 

Przewodniczący Rady przedstawił członków Rady Gminy obecnych na dzisiejszej sesji,                   

a następnie przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, zaproszonych gości, Dyrektor i Wicedyrektor Szkoły 

Podstawowej w Starych Proboszczewicach oraz uczniów trzecich klas gimnazjum z tejże 

szkoły wraz z opiekunem Arkadiuszem Mikołajczykiem. 

 

Ad. 2.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.  

 
Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany 

porządek obrad. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad,  który następnie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2017 – 2025. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 

9 listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania                      

i wykupu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 222/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała 

z dnia 9 listopada 2017 r.  w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki                              

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie akceptacji zamierzeń inwestycyjnych zawartych w „Planie 

Inwestycyjnym dla Subregionu Płockiego objętego OSI Problemowym – Obszar 

Funkcjonalny Miasta Płocka”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru wsi Nowa Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                  

z zamianą nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Proboszczewice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                 

z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości 

Brwilno. 

16. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad..         

 
        

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 

protokołu z posiedzenia XXV Sesji Rady Gminy. Stwierdził, że do rozpoczęcia sesji radni nie 

wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu. Następnie zapytał, czy są uwagi do protokołu. 

 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt protokołu z sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 14 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XXV Sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie (14 głosów „za”). 
 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starych 

Proboszczewicach Jolantę Trojanowską (tekst przemówienia w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informacje z okresu między sesjami.  

- Gmina Stara Biała otrzymała dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na modernizacje kotłowni dla mieszkańców 

gminy. Mieszkańcy gminy mogli ubiegać się w bieżącym roku o dofinansowanie do wymiany 

kotłowni lub palenisk węglowych na gazowe, olejowe lub opalane biomasą. Udało się 

pozyskać dofinansowanie w 9 przypadkach, z czego 7 z nich otrzymało dofinansowanie do 

zakupu pieców gazowych, a 2 do pieców opalanych biomasą. Wielkość dofinansowania 

przedstawia się w sposób następujący: do 75% kosztów kwalifikowanych, jednakże nie 

więcej niż 5 000 zł brutto dla jednego korzystającego bezpośrednio z przyznanej dotacji.  

Łącznie Gmina uzyskała 43 300 zł dotacji. Całkowita wartość projektu wynosi 62 403 zł. 

Różnicę pomiędzy wartością projektu a dofinansowaniem pokryli mieszkańcy w ramach 

wkładu własnego. 

Taki program prawdopodobnie będzie również organizowany w przyszłym roku przez 

WFOŚiGW. Wójt zachęcał do składania wniosków osoby, które planują wymianę pieców na  

gazowy, olejowy lub opalany biomasą. 
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- Gmina otrzymała dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych do budowy drogi 

gminnej Trzebuń – Dzięgielewo. Planowane było uzyskanie dotacji w wysokości 150 000 zł, 

ostatecznie Gmina otrzymała 141 150 zł.  

- Mimo niesprzyjających warunków atmosferycznych, prawie wszystkie realizowane 

inwestycje powinny zakończyć się do końca bieżącego roku. Problem może pojawić się                  

w przypadku budowy drogi gminnej Kowalewko – Kamionki, gdzie wykonywane są roboty 

ziemne, okopywanie rowami, a także w przypadku montowania oświetlenia ulicznego, 

ponieważ wykonawca zasygnalizował problem z dostawą słupów oświetleniowych. 

- Odnośnie budowy hali sportowej  w Maszewie Dużym – został zamontowany dach, 

wykonawcy rozpoczęli wykonywanie tynków wewnętrznych. 

- W związku z obecnymi warunkami pogodowymi, pojawiły się dosyć duże problemy                     

z utrzymaniem niektórych odcinków dróg gruntowych. 

- Sołtysi wraz z zaproszeniami na sesję otrzymali informację nt. „Mazowieckiego Instrumentu 

Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2018”. Jest to program rozpisany przez Urząd 

Marszałkowski, który ma na celu udzielenie wsparcia finansowego gminom,  realizującym 

zadania istotne dla rad sołeckich. Dofinansowanie będą mogły uzyskać działania                            

w określonym w programie zakresie. Gmina może otrzymać dofinansowanie na tylko dwie 

inwestycje, w wysokości do 10 000 zł na jedną. Przy czym kwota dofinansowania musi 

stanowić nie mniej niż 50% kosztów inwestycji.  

 

Dodatkowo Wójt poinformował o proponowanych zmianach w Kodeksie Wyborczym                    

w zakresie organizacji wyborów samorządowych. Wyjaśnił, że projekt ustawy zakłada przede 

wszystkim likwidację jednomandatowych okręgów wyborczych do rad gmin. Według 

wymienionego projektu, w gminach do 20 tyś. mieszkańców, likwiduje się ordynację 

większościową, a wprowadza się ordynację proporcjonalną.  
 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 
Radny Jan Sieradzki: 

 Ponownie zgłosił problem wyrw w chodniku i studzienki kanalizacji deszczowej przy ul. 

Mickiewicza, która jest uszkodzona. 

 Zapytał, czy zostały podjęte działania w sprawie wycinki drzewa, rosnącego przy 

wyjeździe z pętli autobusowej przy ul. Sierpeckiej w Starych Proboszczewicach, które 

utrudnia widoczność. 
 

Odpowiedzi Wójta: 

 Odnośnie wyrwy w chodniku przy ul. Mickiewicza – studzienka musi być przebudowana,  

ponieważ dotychczasowe  naprawy nie dają pożądanych efektów. Będziemy się starać aby 

studzienkę przebudować jak najszybciej.  

 Zostały podjęte rozmowy Mazowieckim  Zarządem Dróg Wojewódzkich, aby 

przyspieszyć wycinkę tego drzewa. 

 

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 
 
Ad. 5.  

Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 

w okresie między sesjami. 

 
Radny Marek Krajewski w zastępstwie za  Przewodniczącego Komisji Jacka 

Portalskiego omówił tematykę posiedzenia. 
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Komisja Rewizyjna spotkała się 28 listopada. Omawianym tematem było  

1. Analiza i ostateczna ocena projektu budżetu Gminy na 2018 rok. 

2. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

 
Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Komisja Budżetowa spotkała się 14 listopada. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki 

omówił tematykę posiedzenia, którą było wykorzystanie środków unijnych z perspektywy 

2014 – 2020 i analiza możliwości pozyskania ich w najbliższych latach. 

W sprawach różnych Wójt Gminy poinformował o rozmowie z prezesem Komunikacji 

Miejskiej Płock S.A. W związku ze spadkiem liczby osób korzystających z komunikacji 

publicznej, wzrośnie kwota dopłaty o ponad 1 zł do wozokilometra. 

 
 Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy. Przewodniczący Komisji Hubert 

Murawski omówił tematykę posiedzeń. 

Pierwsze spotkanie odbyło się dnia 21 listopada. Tematem  było: 

1. Realizacja zadań z zakresu sportu, rekreacji i turystyki w 2017 roku. 

2. Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

Drugie spotkanie odbyło się dnia 5 grudnia. Tematem było:  

1. Analiza i ostateczna ocena projektu budżetu Gminy na 2018 rok. 

2. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok 

 

Nie było  pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
 

Ad. 6.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zadawanie pytań do zaproszonych gości. 

 
Pytanie do Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Jarosława 

Rydzewskiego:  
Radny Leszek Majczyna: 

 Zapytał, na jakim etapie jest kanalizacja w Ludwikowie i kiedy rozpocznie się budowa. 

 
Pytanie do radnych Powiatu Płockiego: 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Zasygnalizował potrzebę naprawy drogi powiatowej biegnącej przez Ogorzelice. 
 
Prezes Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Jarosław Rydzewski na 

pytanie radnego Leszka Majczyny wyjaśnił, że został złożony wniosek na kwotę na którą 

spółka przedstawiła zabezpieczenie. Po otrzymaniu pozytywnej decyzji, zostanie ogłoszony 

przetarg na wykonanie kanalizacji. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Płockiego Lech Dąbrowski w odpowiedzi na wniosek 

radnego Stanisława Antoszkiewicza poinformował, że odpowiedzi udzieli na piśmie.  

 

Przewodniczący Rady zachęcił uczniów do zadawania pytań: 

 

Pytania uczniów do Wójta Gminy: 

 Czy jest planowana budowa chodnika, od Stadionu w Nowych Proboszczewicach                    

w stronę Ogorzelic? 
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 Czy jest planowane podwyższenie kwoty stypendium za osiągnięcia sportowe, biorąc pod 

uwagę wkład pracy uzdolnionych uczniów? 

 
Odpowiedź Wójta: 

 Temat chodnika w Ogorzelicach nie był rozważany przy konstruowaniu budżetu na 2018 

rok. Na dzień dzisiejszy nie ma takich planów. 

 Gmina Stara Biała jest jedną z nielicznych gmin w Powiecie Płockim, która przyznaje               

w tak dużej ilości i tak wysokie stypendia za wyniki w nauce i  za wyniki za osiągnięcia 

sportowe. Wszystko zależy od wysokości kwoty przeznaczonej na ten cel w budżecie 

Gminy na 2018 rok oraz od ilości zgłoszonych kandydatów do otrzymania stypendium 

sportowego.  
 
Przewodniczący Rady skierował kilka pytań dotyczących lokalnego samorządu do obecnych na sesji 

uczniów. Pytania do uczniów: 

 Ile trwa kadencja Rady Gminy? 

 Ilu radnych wchodzi w skład Rady Gminy? 

 Proszę podać nazwiska: Wójta Gminy Stara Biała i Przewodniczącego Rady Gminy Stara Biała. 

 

Uczniowie udzielili prawidłowych odpowiedzi. 

 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił dwie uczennice trzeciej klasy gimnazjum, które w formie 

inscenizacji przez chwilę poprowadziły sesję Młodzieżowej Rady Gminy. 

 

O godz. 10.30 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 

O godz. 10.50 wznowiono obrady. 
 

Po przerwie Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy wyrażają zgodę na udzielenie głosu  

mieszkańcom wsi Nowe Proboszczewice zamiast w punkcie 17 porządku obrad: zapytania               

i wolne wnioski.  

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy większością głosów wyraziła zgodę na 

udzielenie głosu mieszkańcom. 

 

Mieszkańcy Nowych Proboszczewic  złożyli zażalenia dotyczące ul. Polnej. Wyrazili swoje 

niezadowolenie z warunków panujących na drodze, przez które droga jest nieprzejezdna. 

Poprosili o informację, kiedy ul. Polna będzie naprawiona. 

Pan Włodzimierz Kajkowski – były Przewodniczący Rady Gminy -  poparł wniosek 

mieszkańców i poprosił także radnych o jego  poparcie. 

Sołtys wsi Nowe Proboszczewice Jan Kozłowski opowiedział, że mieszkańcy od dawna 

składają pisma i niejednokrotnie byli zapewniani przez Radę Gminy oraz Wójta, że ul. Polna 

zostanie poprawiona. Mieszkańcy nie oczekują położenia asfaltu, a doprowadzenia drogi do 

prawidłowego stanu. Sołtys podkreślił, iż na każdej sesji podejmuje ten temat oraz temat 

chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej 540, ale zostaje zbywany. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz zauważył, że w ostatnim czasie warunki pogodowe 

uwidaczniają i  obnażają problem dróg gruntowych. Wyraził opinię, że należy dołożyć 

wszelkich starań aby pomóc mieszkańcom. 

 

Odpowiedź Wójta: 

Wyjaśnił, że nie można podejmować decyzji na zasadzie , kto bardziej się konkretnej 

inwestycji domaga. Na terenie gminy znajduje się ponad 100 km dróg gruntowych. Wszystkie 

inwestycje drogowe są analizowane pod kątem liczby mieszkańców, którzy przy nich 

mieszkają i wybierane do realizacji te najbardziej potrzebne. Nie było nigdy składanych 

obietnic przez Wójta dot. budowy ul. Polnej. Ulice: Mazowieckiego, Polna, Brzozowa, 

Bunikiewicza są utrzymywane na takim samym poziomie w ramach bieżącego utrzymania 
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dróg, jak ok. 100 km. innych dróg gruntowych na terenie gminy. Co więcej ul. Polna powinna 

mieć szerokość 9 metrów, ale została podorana przez rolników, co również spowodowało, że 

jest słabo przejezdna. Zadaniem Wójta jest zaproponowanie takiego projektu budżetu, który 

uzyska większość głosów w Radzie. Proponowane są budowy tych dróg, które stwarzają 

największe kłopoty w utrzymaniu bieżącym i gdzie jest najwięcej mieszkańców. Ponadto, 

jeżeli jest mowa o ul. Polnej należy być świadomym, że należy zacząć od budowy ulicy 

doprowadzającej do centrum Nowych Proboszczewic czyli od ul. Mazowieckiego lub ul. 

Brzozowej. Budowa ul. Brzozowej, Bunikiewicza czy Polnej wymaga dużych nakładów 

finansowych.  

Odnośnie wystąpienia Sołtysa Nowych Proboszczewic, Wójt wyjaśnił, że zgłaszanie na 

każdej sesji potrzeby budowy chodnika przy ul. Bielskiej przy drodze wojewódzkiej Nr 540 

od Ogorzelic do centrum Starych Proboszczewic, nie oznacza, że Wójt albo Rada Gminy taką 

propozycję przyjęła do realizacji. Wybudowanie chodnika przy drodze wojewódzkiej 

wymaga sporządzenia dokumentacji budowlanej, a to w przypadku drogi wojewódzkiej jest 

czasochłonne i skomplikowane. 

  
Ad. 7. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2017 – 2025. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 
 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 233/XXVI/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2017 – 2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2017 rok. 

Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Skarbnik Gminy Joanna Turalska, na prośbę radnego Jana Sieradzkiego, przybliżyła 

proponowane zmiany zawarte w projekcie uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu. 
 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
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Uchwałę Nr 234/XXVI/17  zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 

rok (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji 

oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że Regionalna Izba Obrachunkowa zgłosiła uwagi dotyczące 

formalnych zapisów, tzn. : 

- w § 2 ust. 2 zmiana polegała na usunięciu wyrazu „pożyczek” z zapisu „Celem emisji                  

w 2018 roku jest spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek…”. 

W związku z tym, że Gmina nie ma zaciągniętych pożyczek, RIO uznała to za nieprawidłowy 

zapis.  

- w § 3 ust. 4 został określony dział (fragment dochodu) z jakiego Gmina będzie spłacać 

obligacje. Wcześniejszy zapis mówił ogólnie, że wydatki związane z przeprowadzeniem 

emisji, wykupem obligacji oraz wypłata oprocentowania zostaną pokryte z dochodów 

własnych, a obecny zapis mówi że z wpływów stanowiących podatek dochodowy od osób 

fizycznych. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 235/XXVI/17 zmieniającą uchwałę Nr 221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała 

z dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

222/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 236/XXVI/17 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki                    

z Wojewódzkiego Funduszu ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 
(uchwała w załączeniu do protokołu). 
 
 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie akceptacji zamierzeń 

inwestycyjnych zawartych w „Planie Inwestycyjnym dla Subregionu Płockiego objętego OSI 

Problemowym – Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka”. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

 

Wójt Gminy poinformował, że dotyczy to Regionalnych Inwestycji Terytorialnych                        

w subregionie płockim, gdzie Gmina Stara Biała jest Partnerem. 

Lider Projektu Gmina Miasto Płock skierował pismo do Partnerów Projektu dotyczące 

rozszerzenia Planu Inwestycyjnego o projekty dotyczące „ Zakupu aparatury i modernizację 

infrastruktury Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Płocku dla AOS i POZ” oraz 

„Doposażenie płockiego zakładu opieki zdrowotnej w nowoczesny sprzęt i aparaturę 

medyczną”. Przyjęcie niniejszej uchwały jest elementem wymaganym przez Samorząd 

Województwa Mazowieckiego wynikającym przy aplikowaniu o dotację. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 237/XXVI/17 w sprawie akceptacji zamierzeń inwestycyjnych zawartych               

w „Planie Inwestycyjnym dla Subregionu Płockiego objętego OSI Problemowym – 

Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka” (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 12. 

Głos zabrał Pan Gabriel Ferliński – autor miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Nowa Biała , który wyjaśnił, że Wojewoda Mazowiecki rozstrzygnięciem 

nadzorczym z dnia 20 października 2017 r. stwierdził nieważność uchwały Nr 214/XXIV 

Rady Gminy Stara Biała z dnia 21 września 2017 r. w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Nowa Biała, 

w części dotyczącej terenów oznaczonych symbolem 3PG oraz 6MN, 2PU i 3PU. Ww. 

rozstrzygnięcie stało się prawomocne w dniu 23 listopada 2017 r. Wójt Gminy wprowadził              

w projekcie planu korekty w zakresie wskazanym w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody 

Mazowieckiego. Wprowadzone korekty doprowadziły  do jednoznaczności ustaleń i spójności 

części graficznej  z częścią opisową planu oraz mają charakter porządkowy. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali wraz z zaproszeniami na sesję 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru wsi Nowa Biała. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 238/XXVI/17 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru wsi Nowa Biała (uchwała                       

w załączeniu do protokołu). 

 
 
Ad. 13. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z zamianą nieruchomości. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

 

Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie autopoprawki. Nieruchomość gruntową położoną                

w miejscowości Srebrna oznaczoną jako działka nr 25/3 stanowiącą własność Gminy 

zamienia się na nieruchomość oznaczoną numerem działki 23/12 stanowiącą własność osoby 

fizycznej. Działkę o numerze 23/13 pozostawia się właścicielowi. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 239/XXVI/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z zamianą nieruchomości (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 14. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy   

w miejscowości Nowe Proboszczewice. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

 
Radny Jan Sieradzki: 

 Zapytał, dlaczego ten odcinek ulicy do tej pory nie miał nazwy. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że Gmina nie może nazwać ulicy dopóki nie jest jej właścicielem. W związku              

z tym, ze nie wpłynął żaden wniosek mieszkańców o nadanie numeru nieruchomości, 

procedura się nie rozpoczęła. W tej chwili droga jest własnością Gminy i stanowi obsługę 

komunikacyjną dla powstałego osiedla. Również wpłynął wniosek o nadanie numeru 

nieruchomości. 

 
Radny Władysław Mikołajczyk: 

 Zapytał, czy w związku z nadaniem nazwy odcinkowi ulicy Hermana, zostanie również 

opracowana dokumentacja projektowa jak w przypadku pozostałej części tej ulicy. 
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Odpowiedź Wójta: 

 Aktualnie przy omawianym odcinku drogi nikt nie mieszka. 

 
Wobec braku kolejnych wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 240/XXVI/17 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe 

Proboszczewice (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 15. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 

położonego w miejscowości Brwilno. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych 

Wynik głosowania:   „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 241/XXVI/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                 

w miejscowości Brwilno (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 16.  

Głos zabrali: 

Radny Leszek Majczyna: 

 Zgłosił potrzebę naprawy drogi w Wyszynie w kierunku mostu na Wierzbicy.  

 Zapytał o oświetlenie skrzyżowania drogi wojewódzkiej 559 z drogą powiatową                       

w Mańkowie. Zaproponował ustawienie dodatkowej lampy.  

 Zwrócił się do obecnej młodzieży i poinformował o możliwości powołania Młodzieżowej 

Rady Gminy. 
Radny Jan Sieradzki: 

 Poprosił o wyrównanie tłuczniem drogi w miejscowości Włoczewo, w kierunku byłego 

starego młyna. 

 W imieniu mieszkańców ul. Krótkiej w Starych Proboszczewicach prosił o wyrównanie 

kolein w drodze. 

 Odniósł się do wypowiedzi pana Włodzimierza Kajkowskiego dotyczącej ul. Polnej,                  

z którą się nie zgodził i która jego zdaniem sugerowała, że wszystko zależy od radnych               

i to oni są winni problemowi mieszkańców ul. Polnej. Stwierdził, że drogi gruntowe gdzie 

jest zachowana szerokość drogi i nie są podorywane przez rolników,  są w dużo lepszym 
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stanie.  Dodał, że poprzez dobrą współpracę pomiędzy Radnymi, Wójtem, Sołtysem oraz 

mieszkańcami więcej się zbuduje niż poprzez krzyk.  
Radny Sławomir Dąbrowski: 

 Poprosił o przybliżenie informacji na temat budowy sieci gazowej w Nowych i Starych  

Proboszczewicach. 

 Zapytał o możliwość zamontowania progów zwalniających przy szkole w Starych 

Proboszczewicach na drodze wojewódzkiej. 
 

Odpowiedzi Wójta: 

Na pytanie radnego Leszka Majczyny: 

 Podjęte zostały działania aby tą drogę naprawić jak najszybciej. 

 Oświetlenie uliczne na skrzyżowaniu z droga wojewódzką 559 jest zaprojektowane. 

Zostanie ono wykonane w ramach podpisanej z Wykonawcą umowy. 

Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 

 Sprawa remontu drogi we Włoczewie została już zgłoszona przez mieszkańców. 

 Zostanie sprawdzony stan ul. Krótkiej. Jeżeli istnieje taka potrzeba, koleiny zostaną 

wyrównane. 

Na pytanie radnego Sławomira Dąbrowskiego: 

 Pozwolenie na budowę gazociągu powinno być w najbliższym czasie wydane. Realizacja 

budowy jest przewidziana w roku 2018. 

 Droga przy szkole jest drogą wojewódzką. Wystąpimy do zarządcy drogi z taką 

propozycją.  
 

Radny Marek Moderacki: 

 Zapytał, czy są nowe informacje odnośnie budowy chodników przy drodze wojewódzkiej 

559 w Maszewie Dużym. 

Radny Jan Sieradzki: 

 Czy został zlikwidowany przełom na drodze w Trzebuniu przy łączeniu z asfaltem.  

Przewodniczący Rady Gminy: 

 Zapytał, czy montaż oświetlenia przy ulicy Podbipięty nastąpi w bieżącym roku. 

Radna Marianna Stawicka: 

 Zapytała, na kiedy jest przewidziane zakończenie budowy drogi w Nowym Trzepowie. 

Radny Krzysztof Paradowski: 

 Zaproponował, aby droga w miejscowości Srebrna, w związku z jej przejęciem przez 

Gminę, została utwardzona. 

 

Odpowiedzi Wójta: 

Na pytanie radnego Marka Moderackiego: 

 Temat chodników przy drodze wojewódzkiej 559 jest w trakcie uzgadniania. Gmina musi 

uzyskać 2 pozwolenia wodnoprawne: jedno w Starostwie Powiatowym na likwidację 

rowów przydrożnych, a drugie w Urzędzie Miasta na zwiększenie ilości wody, która 

zrzucona będzie przez kanalizację w ul. Dobrzyńskiej do rzeki Brzeźnicy. 

Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 

 Problem został przekazany odpowiedzialnym za naprawę pracownikom. Sprawdzę, czy 

zostało  to wykonane. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady: 

 Projekt jest w trakcie realizacji. Wykonawca zgłosił  problem z dostawą słupów.  

Na pytanie radnej Marianny Stawickiej: 

 Droga w Nowym Trzepowie jest na etapie kompletowania dokumentacji do odbioru. 
Na pytanie radnego Krzysztofa Paradowskiego: 

 Przy drodze w Srebrnej zamieszkuje kilkanaście rodzin w związku z tym droga powinna 

zostać naprawiona, ale po uregulowaniu stanu własności. 
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Ad. 17. 

W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 

 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 

 Odniósł się do wypowiedzi Wójta, odnośnie budowy ul. Mazowieckiego w pierwszej 

kolejności. Ale mieszkańcy ul. Polnej są zdeterminowani i otrzymuje od nich ciągłe 

telefony. Zaznaczył, że nie ma pretensji do wszystkich radnych, ale do radnych ze okręgu 

Starych i Nowych Proboszczewic.  

 Ponownie zgłosił potrzebę budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej 540 w Nowych 

Proboszczewicach. Wyjaśnił, że nie oczekuje budowy chodnika natychmiast, ale oczekuje 

podjęcia działań zmierzających do rozpoczęcia sporządzenia dokumentacji budowlanej. 

 
Prezes OSP Proboszczewice Leszek Łabędzki: 

 Podziękował za zaproszenie na sesję i wyraził zadowolenie z powodu  możliwości 

odbycia się sesji w szkole. Złożył wszystkim życzenia wszystkiego najlepszego z okazji 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz szczęśliwego Nowego Roku. 

 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 

 Zaproponował, że w związku z bodową oświetlenia ulicznego na skrzyżowaniu drogi 

wojewódzkiej 559 z drogą powiatową w Mańkowie, należy oświetlić dalszy odcinek drogi 

do granicy z  Wyszyną. 

 
Sołtys Dziarnowa Andrzej Szpek: 

 Zgłosił problem braku melioracji na gruntach rolnych w gminie. W miejscowości 

Dziarnowo na polach pozostały jeszcze niezebrane buraki oraz kukurydza z powodu zbyt 

mokrego gruntu, który uniemożliwia wjechanie sprzętom rolniczym. Poprosił Wójta, aby 

w przyszłym roku zabezpieczyć w budżecie środki na opracowanie dokumentacji 

technicznej melioracji. 

 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 

 Ponownie zgłosiła problem wykonania oświetlenia ulicznego drogi powiatowej                        

w Ogorzelicach. 

 
Sołtys Bronowa-Zalesia Bogdan Jachimowicz 

 Również wyraził swoje zaniepokojenie sytuacją w rolnictwie, a dokładnie właścicieli pól 

uprawnych z burakami i kukurydzą, którzy z powodu podmokłego terenu, nie mają szans 

na zbiór. 

 Wyraził swoją negatywną opinię na temat głośnego i krzykliwego zachowania 

mieszkańców ul. Polnej w Nowych Proboszczewicach. Uznał, że jest to zły przykład dla 

młodzieży obecnej na sesji. 

 Zapytał, jak przeprowadzić procedurę uzupełnienia Rady Sołeckiej w związku ze śmiercią 

jednego z członków Rady Sołeckiej. 

 
Włodziwmierz Kajkowski: 

 Poruszył problem melioracji. Zaznaczył, że Nowe i Stare Proboszczewice są jedynymi 

wsiami, które na swoim terenie nie posiadają melioracji. Zapytał, czy Gmina może pomóc 

przy odbudowie rowów odwadniających? 

 Zadał również pytanie o gazyfikację Starych Proboszczewic. 

 

Radna Marianna Stawicka: 

 Urządzenia melioracyjne były wykonywane bardzo dawno temu i nie były wykonywane        

w należyty sposób. Melioracje były budowane w 90 % z budżetu państwa, a 10% to wkład 

własny mieszkańców. Poinformowała, że codziennie jeździ w teren i obserwuje sytuacje. 
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Zostało przeznaczone dużo środków na naprawy. Zostało usunięte wiele awarii oraz 

zostało odmulonych i wykoszonych dużo rowów. Następne awarie będą usuwane wiosną. 

 

Odpowiedzi Wójta: 

Na pytania odnośnie melioracji: 

 Melioracja jest utrzymywana w złym stanie, ponieważ nie ma na to pieniędzy. Utrzymanie 

należy do spółki wodnej, którą tworzą rolnicy, którzy składają się na jej konserwację. 

Jeżeli nie będzie środków na profesjonalną konserwację urządzeń, problem nie zniknie. 

Myślę, że Rada Gminy nie będzie przeciwna wydatkowaniu  pieniędzy na wykonywanie 

dokumentacji dotyczącej melioracji gruntów rolnych. Temat jest dosyć dobrze 

zdiagnozowany. Ponad 1000 ha gruntów rolnych na terenie gminy potrzebuje 

uregulowania stosunków wodnych. Jeżeli będą możliwości realizacji przedsięwzięć 

melioracyjnych, Gmina przeznaczy pieniądze na wykonanie dokumentacji. Musi być 

jednak gwarancja, że ta melioracją zostanie  wykonana przez instytucje do tego powołane. 
Na problem zbioru buraków i kukurydzy: 

 Zbiór kukurydzy i buraków jest w tym roku bardzo trudny. Trudno mówić w tej chwili               

o  stratach, ponieważ straty będą dopiero w momencie, kiedy przyjdzie zima i śnieg.  

Jeżeli będzie taka możliwość wystąpimy do Wojewody o zgodę na powołanie komisji, 

która będzie szacować szkody. Natomiast na dzień dzisiejszy takiej możliwości nie ma. 

Na pytanie sołtys Ogorzelic: 

 Sprawa oświetlenia w Ogorzelicach jest do realizacji w przyszłym roku. 

Na pytanie sołtysa Bronowa-Zalesia: 

 Odnośnie Rady Sołeckiej - należy zwołać zebranie sołeckie i uzupełnić skład Rady 

Sołeckiej zgodnie ze statutem. 

 
Radny Władysław Mikołajczyk: 

 Poprosił o informację od Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starych Proboszczewicach , 

czy są plany odnośnie objęcia uczniów opieką stomatologiczną. 

 

Przewodniczący Rady odczytał pismo Wicemarszałka Sejmu RP dotyczące proponowanych 

zmian w Kodeksie Wyborczym (pismo w załączeniu do protokołu). 

 
Odpowiedź Wójta: 

 Odnośnie gazyfikacji – w centralnej części Nowych i Starych Proboszczewic jest 

sporządzony projekt. Niebawem Gazownia powinna uzyskać pozwolenie na budowę. 

Jeżeli z sąsiednich miejscowości będą chętni mieszkańcy do podłączenia gazu i gazownia 

oceni, że będzie to dla niej korzystne pod względem finansowym, nie będzie problemu 

aby gaz budować do nieruchomości  oddalonych od centrum tych miejscowości.  

 
 Odnośnie pomocy przy odbudowie rowów odwadniających - Wójt poinformował, że 

jeżeli będą propozycje, gmina może pomóc przy odbudowie rowów odwadniających, 

które nie są objęte działalnością spółki wodnej.  

 

 Radny Jan Sieradzki: 

Zapytał, kto jest odpowiedzialny za utrzymanie rowów, które nie są pod opieką spółki 

wodnej. 

Odpowiedź Wójta: 

Za utrzymanie takich rowów odpowiedzialne są osoby które czerpią z nich korzyści. 

 

Dyrektor Jolanta Trojanowska na pytanie radnego Wiesława Mikołajczyka 

poinformowała, że w przygotowaniu reformy oświaty była również poruszana kwestia 
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gabinetów stomatologicznych w szkołach. Na razie są to jedynie plany. Jeżeli będzie taka 

możliwość zostanie to w miarę możliwości realizowane. 

Ponownie podziękowała, że sesja mogła odbyć się w Szkole Podstawowej w Starych 

Proboszczewicach oraz złożyła życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.   

 
Przewodniczący Rady serdecznie podziękował uczniom w imieniu swoim oraz całej Rady Gminy za 

udział w  XXVI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 18. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVI 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 

 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 

 

                                                                                             /-/ Wojciech Żółtowski 

 
Protokołowała 

Małgorzata Bornińska 

 

 

 


